國立臺灣師範大學英語學系誠徵文學組專任教師

(公告日期 2024年 11月 20 日)

- 一、本系文學組誠徵專任(案)助理教授(含)以上教師1名。申請人須具備 英美文學、比較文學、文化研究、文學/文化理論或相關領域之博士學位。 有下列專長者優先考慮:
 - 1. 英國文學(中古時期至十八世紀)
 - 2. 莎士比亞研究
 - 3. 跨領域文學研究
 - 4. 媒體研究
 - 5. 環境人文
 - 6. AI 與數位人文

申請人必須能教授個人專長領域之大學部與研究所課程,本系及外系之英語訓練課程,指導研究生,並支援本系與本校學術與行政服務工作。

- 二、申請人須已獲得博士學位,並至少符合下列條件之一:
 - 1. 最近三年有正式出版之專書。須檢附審查意見及通過出版之相關證明。 (「最近三年」係指本啟事公告日期往前推算三年內。以下同。)
 - 2. 最近三年發表至少兩篇 SSCI、A&HCI、TSSCI 或 THCI Core 等級之學 術期刊論文,且為第一作者或通訊作者。
 - 3. 最近三年至少主持兩個國科會研究計畫。(第2及第3項條件得互相 折抵:例如,得以一篇期刊論文搭配一個國科會計畫。)
 - 4. 傑出學術表現(特殊獎項等)。須檢附相關證明。

三、申請文件

- 1. 申請表(如附件,或至網址下載空白表格: <u>Application-form.2024-</u>version.odt)。
- 2. 博士學位證書影本。
- 3. 教學經歷證明: 請檢附教學工作證明文件影本 (例如大學院校各級教 師證書、聘書)。無則免附。
- 4. 身份證(中華民國國民)或護照(外籍人士)影本。
- 5. 完整履歷 (curriculum vitae),履歷中必須包括著作目錄及曾經主持之研究計畫列表。已被接受但尚未出版之著作,請檢附期刊或出版社出具之證明信函。
- 6. 英文自傳(600字以內),請說明專長領域及教學理念。
- 7. 兩門擅長教授課程之課程綱要以及 10-15 分鐘教學演示影片之連結網址(建議以大學部學生為授課對象)。
- 8. 代表性著作 PDF 全文, 無篇數限制。
- 9. 其他有利審查之相關文件。
- 10. 推薦函二封(請推薦人簽名、掃描後以電子郵件逕寄本系. 不宜交由

申請人代傳)。

所有文件請一律以電子檔寄至 hcsun@ntnu.edu.tw (收件人孫卉喬助教);第1-9項由申請人統一繳送;第10項由各推薦信撰寫人分別寄送。檔案格式無特殊規定,惟申請人須自行負責檔案可順利傳遞。

- 四、申請日期:即日起至2025年1月15日下午5時止,所有申請資料必須在截止期限前寄達。
- 五、面談:通過書面審查者,將由本系個別通知,親來面談(目前居住地不在臺灣者得申請視訊面談)。面談時間暫定為 2025 年 2 月 12 日至 14 日間,面談內容包括 5 分鐘的學術成就與近期研究計畫自述、10 分鐘的學術專題演講以及 15 分鐘問答時間。

六、起聘日期: 2025年8月1日

聯絡資訊:

聯絡人: 孫卉喬助教

電話: (+886) (0)2 77491804 傳真: (+886) (0)2 23634793 E-mail: hcsun@ntnu.edu.tw

地址:

106308 台北市和平東路一段 162 號

國立臺灣師範大學英語學系

Full-time Literature Track Faculty Position Opening Department of English, National Taiwan Normal University

(Posted November 20, 2024)

I. The Department of English at National Taiwan Normal University, Taipei, Taiwan invites applications for one full-time faculty position, at the rank of Assistant Professor or above.

Applicants should have a doctoral degree in English/American Literature, Comparative Literature, Cultural Studies, Literary/Cultural Theories or related fields. Applicants with the following specialties are given priority consideration:

- 1. English Literature (Medieval Period to the Eighteenth Century)
- 2. Shakespeare Studies
- 3. Interdisciplinary Literary Studies
- 4. Media Studies
- 5. Environmental Humanities
- 6. AI and Digital Humanities.

The position requires teaching the applicant's areas of specialization at both the graduate and undergraduate levels, instructing language skills courses for English and non-English majors, maintaining an active scholarly profile, advising students, and assisting with academic and administrative services of the Department and the University.

- II. The applicant must have already obtained a doctoral degree and meet **at least one** of the following criteria:
 - 1. Publication of at least one book or monograph within the past three years. Proof of proper review process should be provided.
 - 2. Publication of at least two articles within the past three years in journals listed in Social Sciences Citation Index, Arts & Humanities Citation Index, Taiwan Social Sciences Citation Index, or Taiwan Humanities Citation Index Core, as the first or corresponding author.
 - 3. Acquisition of at least two important research grants (such as research grants from the National Science and Technology Council in Taiwan) within the past three years. (The conditions in Items 2 and 3 may offset each other: for example, a journal article may be paired with a National Science and Technology Council project.)
 - 4. Exceptional performance in scholarship or awards. Proof of achievements should be provided.

III. Application materials:

- 1. Completed application form (as attached, or download the blank form at Application-form.2024-version.odt).
- 2. Photocopy of the doctoral degree diploma.
- 3. Proof of teaching-related employments, past and present, if any.
- 4. Photocopy of the ROC Identification Card (for ROC nationals) or the photograph page of the passport (for non-ROC nationals).

- 5. Curriculum vitae, which should include a list of publications and research grants within the past five years. For works that have been accepted but not yet published, please attach proof letters issued by journals or publishers.
- 6. A personal statement (no more than 600 words) describing research interests and teaching philosophy.
- 7. The syllabi of two proposed courses and the link to a 10-15 min teaching demo video (preferably aimed at undergraduate students).
- 8. Full text of representative works in PDF, with no limit on the number of pages.
- 9. Other relevant supporting documents.
- 10. Two letters of recommendation, signed and scanned, to be e-mailed to us separately by each recommender.

Please send application materials electronically to Ms. Hui-chiao Sun at <hcsun@ntnu.edu.tw>. Items #1-9 should be sent by the applicant whereas Item #10 should be sent by the recommenders. There are no specific requirements for the file format, but the applicant is responsible for ensuring that the file can be successfully transmitted.

- **IV. Application deadline:** All application materials must be received no later than **5:00 pm, January 15, 2025**, local time, Taiwan.
- V. Interview: Short-listed candidates will be invited to give job talks on campus or conduct online interviews. The interviews are tentatively scheduled for the period February 12-14, 2025. The interview includes a 5-minute self-statement of academic achievements and recent research plans, a 10-minute academic presentation, and a 15-minute Q&A session.

VI. Date of employment: August 1, 2025

For further information, please contact Ms. Sun:

Telephone: (+886) (0)2-7749-1804

Fax: (+886) (0)2-2363-4793 E-mail: <u>hcsun@ntnu.edu.tw</u>

Mailing address:

Department of English National Taiwan Normal University 162 Heping East Road, Section 1 Taipei 106308, Taiwan, R.O.C.

				Applica	tio	n Form				
Nam		Sex	Date of Birth	Nationali	tv	Residential Address &				
ID No).	BCA	(yyyy/mm/dd)	Tationan	<u> </u>		Contact Add	ress		
E-mail						Telephone No.				
(It is the	he policy	of the	e Board to recogn	Educational mize only those		ackground rees granted by ac	credited institu	tions of learning.)		
Dates (mo	/ yr)	Institution (Donartment)				Location	Degree	Major/Area of		
From - T	To	Institution (Department				(city, nation)	Awarded	Concentration		
	((List iı	n reverse chronol	Employme logical order b		Education ning with your cur	rent/last positio	on.)		
Dates (mo	/ yr)					Rank or	Full-Time or	Course Title or		
From - 7	Го	Institution & Location				Position	Part-Time	Administrative Duties		
	((List iı				han in Educatio ning with your cur		on.)		
Dates (mo	•	Organization & Location				Position	Job Functions	Reason for Leaving		
Teaching Certification						Subject areas which you are qualified to teach				
Rank or Position	N	o.	Since (mo / yr)							

Dissertation and Other Representative Publications											
Title	Author(s)	Academic Field	Publisher	Volume & Issue	Publication Date						